## Directors and Senior Management 董事及高級管理層

## **Executive Directors**

**DONG Li** (董李), aged 51, is an executive director, chairman of the Board and nomination committee, a member of the remuneration committee and founder of the Company. Mr. Dong has been appointed as executive director since 27 April 2010, the date of the incorporation of our Company. Mr. Dong is a controlling shareholder of the Company. He is also one of the authorised representatives of the Company and serving as director for various subsidiaries of the Group. Mr. Dong also serves as director for various private wholly owned company.

執行董事

董李·51歲·本公司執行董事、董事會主席及提名委員會主席、薪酬委員會成員兼創辦人。董先生自二零一零年四月二十七日起(本公司註冊成立日期)獲委任為執行董事。董先生為本公司控股股東。他亦是本公司授權代表之一及擔任若干本集團附屬公司的董事。董先生亦擔任若干私營獨資企業(包括投資控股及生產企業)的董事。

เมลานเลงเนาแน ยกเยางกรชิ

Mr. Dong obtained an EMBA degree from National University of Singapore in 2015. Mr. Dong graduated from Xi'an International Studies College, the predecessor of Xi'an International Studies University, in 1990 with a Bachelor of Arts degree and Northwest Textile University of Science and Technology, the predecessor of Xi'an Polytechnic University, in 1988 with a Bachelor's degree in Engineering.

董先生於二零一五年取得新加坡國立大學EMBA學位。董先生於一九九零年獲得西安外國語學院(西安外國語大學的前身)文學學士學位,並於一九八八年獲得西北紡織工學院(西安工程大學的前身)工學學士學位。

Codribition of chis. In the light of States of Citizen (榮譽市民) of Zhaoqing City 新 China and Texas in the Light of States of St

華先生亦擔任新加坡國立大學EMBA及上海大學兼 東铁校學內東京社大學在東東

## Directors and Senior Management 董事及高級管理層



Mr. Dong also holds social positions including Council Member of China Overseas Exchange Association (中國海 董先生亦擔任社會職務,包括中國海外交流協會理 事、中國僑聯委員會海外委員、中國僑商投資企業

外交流協會), overseas member of All-Chin Possers: "s. "s. sow Voncold Pilither Consideration" "Standard of the Salah Salah Salah Salah Salah Salah Salah Supervisory Board & Course Course Course Course Mannesaler Hall Broth to Man Hangaran Massanan

violatini . Isomouse Biologija se silicer-mar sociolog sil ngan-a... mgag-ag se.a.ag-agyaw-ygugg-am-aga-sananga-se". se-mag-asuman silangian MaCalabe-at-Canth. ami Warnetonilla (Marchelling) Warneton (Marchelling) - Interferentia (Marchelling)

III. Xanamunamida afulmal baadaan-shaas andons la ba-